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وزیر بهداشت اعلام کرد:

درخواست مردم کشور برای واکسن برکت
<;br&#47;><br&#47>.وزیر بهداشت گفت: همه جاهای کشور از ما واکسن برکت میخواهند و همه مشتاق استفاده از آن هستند

به گزارش سایت خبری پرسون، بهرام عین اللهی، وزیر بهداشت روز یکشنبه ۱۱ مهر ۱۴۰۰، در مراسم افتتاح پروژههای بهداشتی درمانی بنیاد برکت، افزود:
واکسن برکت از واکسنهای موفق در کشور و دنیا است.

وی با عنوان این مطلب که واکسن برکت از جمله واکسنهایی است که خیلی خوب جا افتاده است، گفت: اگر گوشی موبایل بنده را ببینید، همه از من
واکسن برکت میخواهند.

وزیر بهداشت ادامه داد: امیدواریم با راه اندازی خطوط جدید، بتوانیم واکسن برکت را در اختیار مردم قرار دهیم.

عین اللهی، از واکسن برکت به عنوان یک واکسن مردمی یاد کرد و گفت: مردم ما قدر شناس تلاشهایی هستند که در کشور صورت میگیرد و واکسن
برکت، از جمله همین تلاشها است.

وزیر بهداشت در ادامه با عنوان این مطلب که یکی از شعارهای مهم دولت سیزدهم تحقق عدالت و محرومیت زدایی است، افزود: بهره برداری از ۵۰
طرح بیمارستانی، بهداشتی و درمانی برکت در کشور، نمایانگر توزیع عادلانه مراکز بهداشتی و درمانی در مناطق محروم است.

عین اللهی تاکید کرد: برای رشد جمعیت، نیاز به همکاری همه دستگاهها و بنیاد برکت وجود دارد تا خطر سالمندی جمعیت را از کشور برطرف کنیم و با
جمعیتی جوان و پویا به سمت توسعه و پیشرفت ایران اسلامی حرکت کنیم.
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